

Protokoll styrelsemöte 2023-06-27

Ramunder HK

Närvarande:

Christian Hallberg (mötesordförande)

Erika Lundberg

Johan Stenson

Jonas Söderlund

Maria Malmsjö

Anders Torgersen

Magnus Eklund

1) Poster/Roller i styrelsen (Förslag)

Ställföreträdande Ordförande: Jonas Söderlund

Utbildningsansvarig: Alexander Eklund

Inköpsansvarig: Maria Malmsjö

Sponsor/Försäljningsansvarig: -

LOK/Bidragsansvarig: -

Domaransvarig: Erik Rothman

Lagansvariga: F08-10 Anders Torgersen

F11-13 Jonas Söderlund

P11-13 Christian Hallberg

P16-17 Johan Stenson

F16-17 -

FP14-15 –

2) Kickoff för styrelsen ihop med RF SISU

Inför kvällens möte hade Christian varit på möte med RF SISUs nya kontaktperson (Fredrik Sundberg). RF SISU ville gärna att vi som styrelse skulle ha Kickoff ihop med dem då vi har många ny i vår styrelse. Förslag på datum är mån-ons v 34 (dvs 21-23/8)

3) Information om Damlaget

Erika och Christian informerade om att man haft möten mellan RHKs damlag och Hultics damlag, som också haft ont om spelare samt ingen tränare. Dock har Hultic löst tränarfrågan nyligen. I och med att ingen tränare kunnat hittas för RHK under en längre tid har det fattats beslut om att dra tillbaka anmälan om seriespel för RHK damlag i division 3 kommande säsong. Förslaget är nu att de damlagsspelare som vill fortsätta, får ansluta Hultics damlag och träna och spela match ihop med dem. Hur exakt upplägget ska se ut kommer att diskuteras närmare under ett möte på torsdagen 29/6. En förhoppning är att laget skulle kunna heta Hultic/Ramunder eller något liknande, för att visa samarbetet mellan föreningarna. Dock är det inte klarlagt om RHKs spelare måste gå med i Hultic som förening eller ej. Frågan är även skickad till RF SISU om de har erfarenhet och tips kring detta.

4) Träningsstider

Christian gav kortfattad information om hur det ligger till med träningsstider. Dessa är ej fastlagda än för vi väntar på svar från Kommunen samt Basketen om det går att få loss en tid på torsdag i Ramunderhallen. Förhoppningsvis blir tiderna klara i veckan eller nästa vecka.

5) USM

F08-10 är anmälda till USM för både F14 och F16 nivåerna. Ramunder HK står som värd för Steg 1 F16 den 30 september till 1 oktober. Kärra HF, GT Söder HK, Veberöds HK och Skåre HK kommer då till Söderköping. Anders Torgersen kontaktar laget F08-10 som behöver sätta ihop en arbetsgrupp för det kommande arrangemanget. Underlag till detta finns under "Dokument" på Laget.se

F14 spelas Steg 1 i Bankeryd 14-15 oktober.

6) Budget

Christian och Magnus sammanställer ett förslag på kommande årsbudget under v 28, och som tas med på nästkommande styrelsemöte.

7) Domare och domarutbildningar

Då Erik ej var på plats har vi inte den senaste information. Dock är Clara och John intresserade att gå Steg 3 i domarutbildningen. Flera tjejer i F08-10 laget är intresserade av Steg 1.

8) Tränarutbildningar

Då TU1 Lagutbildning ihop med NKIK/NHK ställdes in pga av för lågt deltagande är det långt kvar till nästa TU1. Vi behöver kontakta NKIK mfl. om vi kan få till ett tillfälle tidigare i höst tillsammans. Det finns även ett intresse hos flera tränare att gå TU2. Vi behöver undersöka när denna är och vilka som är intresserade.

9) Övrigt

- a. Polisregister. Utdrag från polisregistret behövs göras för alla nya styrelsemedlemmar och tränare så snart som möjligt.
- b. Kioskansvarigt lag för i år blir F08-10. Anders informerar laget att utse en kioskansvarigt som ordnar med att fylla på kiosken under säsongen.
- c. Inköp av inköpsansvarig. Beslut togs att inköpsansvarig får fatta beslut på inköp under 5000kr/mån utan att få styrelsens godkännande. Detta för att underlätta inköpsprocessen.
- d. Kommande möte behöver arbetet med uppdatera Styrdokument samt Stadgar.

10) Nästa möte V33.

Ramunder har anmält sitt intresse att delta likt förra året. Det har inte kommit mer information från eventbolag. Troligtvis behöver vi 16 personer till förmiddag och kväll. Andreas kommer att ansvara för detta även i år.

Andreas gör ett utskick om detta innan årsmötet och avslutning och därtill kan vi nämna det vid avslutningen. Förslagsvis ställer vi krav att samtliga lag ska bidra med föräldrar som deltar.

Christan Hallberg - Mötessekreterare